
Vitemölle Lejeförening  

Årsmöte 12 juli 2024, Postahuset  

74 medlemmar närvarande (se bilaga).  

Sverker Andersson blåste traditionsenligt in mötet i hornet och Pia Svensson hälsade 

välkommen och föredrog dagordningen som godkändes.  

 

1. Mötets behöriga sammankallande 

Beslut: Årsmötet var utlyst enligt stadgarna. 

 

2. Val av ordförande för årsmötet  

Beslut: Sittande Pia Svensson valdes. 

 

3. Val av sekreterare för årsmötet  

Beslut: Sittande Maria Sander Nilsson valdes. 

 

4. Val av två protokolljusterare, tillika rösträknare för årsmötet 

Beslut: Jörgen Rexö och Anders Lindgren valdes. 

 

5. Styrelsens verksamhetsberättelse för 2023  

Ordförande föredrog verksamhetsberättelsen i sin helhet. Den är anslagen på föreningens 

anslagstavla och på föreningens hemsida, www.vitemolla.org.  

Beslut: Verksamhetsberättelsen godkändes. 

 

6. Ekonomisk redogörelse/bokslut 2023  

Kassör Niklas Martinsson redovisade föreningens ekonomi. 131 betalande hushåll 

Kassabehållning: 

Affärskonto: kassa vid årets slut 26 568:80:- 

Sparkonto: kassa vid årets slut, fonderat till Postahuset 40 300:-  

Beslut: Den ekonomiska redogörelsen ansågs föredragen. 

 

7. Revisionsberättelse avseende 2023   

Revisor Bo Pålsson föredrog revisionsberättelsen. 

Beslut: Revisionsberättelsen godkändes. 

 



 

8. Godkännande av årets resultat 2023 

Beslut: Efter revisorernas godkännande godkände årsmötet årets redovisning av ekonomin. 

 

9. Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen  

Beslut: Den ekonomiska förvaltningen godkändes och styrelsen beviljades ansvarsfrihet för 

verksamhetsåret 2023.  

 

10. Beslut om årsavgift för 2024 

Förslaget var en oförändrad årsavgift på 300:- varav 100:- sätts av till en renoveringsfond för 

Postahuset.  

Beslut: Årsmötet godkände årsavgiften.  

 

11. Val av ordförande på ett år 

Valberedningens sammankallande Peter Andersson redovisade valberedningens 

förslag (gäller även punkt 12,13 och 14). 

Beslut: Omval av Pia Svensson som föreningens ordförande. 

 

12. Val av två styrelseledamöter på två år  

Beslut: Omval av Krister Hjelm och nyval av Margaretha Persson. 

13. Val av en styrelsesuppleant på två år 

Beslut: Omval av Per Gemmel. 

14. Val av två revisorer samt suppleant på ett år 

Beslut: Val av Bo Pålsson, Clas Leander Persson samt suppleant Marie-Louise Rexö. 

15.  Val av valberedning, bestående av en sammankallande samt 

två ledamöter på ett år, 2024 

Beslut: Omval av Peter Andersson, sammankallande samt Mauritz Pergament 

och Gunvor Stenlund. 

 

16. Val av festkommitté på ett år 

Beslut: Årsmötet godkände förslaget, Anna Akhlagi som sammankallande, 2024. 



 

17. Information från styrelsen 

- Udden och Leaderprojektet: Ritningar kommer snart att utställas i Postahuset samt bifogas i 
kommande Lejeblad. 

- Akustikväv har satts upp i Postahuset.  

- Lejeföreningen har tillsammans med Kulturföreningen köpt nya stolar till Postahuset. 

- Max Lund och Lotta Järner kommer att ställa ut i Postahuset i sommar. 

- Kommande aktiviteter återstår på Lejet i sommar i Lejeföreningens regi: hamnfest den 12 
juli, träffa styrelsen 23 juli, mingelkväll med öppen scen 25 juli och ”kom och glo” 7 augusti. 

 

18. Ärenden som anmälts till styrelsen av medlemmar senast fredagen den 30 juni. 

Inga ärenden inkomna. 

 

19. Övriga frågor 

 - Nisse Losell berättar om att hur det gick till när Postahuset byggdes 1967 och hur det gick 
till när det övergick i Lejeföreningens ägo. 

- Festkommittén uppmanar medlemmarna att höra av sig till Anna Akhlagi, sammankallande, 
vid intresse att engagera sig.  

- En Aktivitetsgrupp kommer att bildas. Man ställer via en lista upp sig för anrop vid hjälp. 
Anmälan är inte bindande. Det går bra att anmäla sig via Ljeföreningens hemsida. Det är i 
dagsläget Krister Hjelm som ansvarar för gruppen. 

- Paragraf sex i stadgarna för Vitemölle Lejeförening föreslås ändras på grund av Kiviks 
marknads ändrade datum.  

- Nuvarande text i stadgarna §6 lyder: ”Föreningen håller årsmöte på fredagen före Kiviks 
marknad (vanligtvis andra fredagen i juli). Kallelse ska ske senast åtta dagar i förväg genom 
anslag på läget”. 

Ny text föreslås vara: ”Föreningen håller vanligtvis årsmöte andra fredagen i juli. Kallelse ska 
ske senast åtta dagar i förväg genom anslag på läget”. 

Beslut: Årsmötet beslutar i enighet att ändra texten enligt styrelsens förslag. 

21. Mötets avslutande 

Ordförande avslutade mötet genom att avtacka Niklas Martinsson för styrelsearbetet, Tomas 
Adaktusson, revisor tackades, Morten Persson tackades för samarbetet med Lejebladet och 
hemsidan, tack till alla som under verksamhetsåret hjälp till med olika aktiviteter på Lejet. 
Och slutligen tackades styrelsen för det gångna året, samt ett tack för ett väl genomfört 
årsmöte.  

 

Vitemölla 12 juli 2024 

 



 

 

 

 

 

Pia Svensson   Maria Sander Nilsson 

Ordförande    Sekreterare 

 

 

 

 

 

Justeras    

 

 

 

 

 

Jörgen Rexö    Ander Lindgren  








